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PROTOKÓŁ NR L/ 2022 - projekt  

 

L Sesja w dniu 30 czerwca 2022. 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:23 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2.  Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad L Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady L Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/  Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum. Oznacza to, 

że podejmowane podczas Sesji decyzje  będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/  

 

 

ad 3/ Przyjęcie porządku obrad L Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na L Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Pan Przewodniczący poinformowawszy, że dzisiaj do Biura Rady wpłynął wniosek Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji w sprawie zmiany porządku obrad L Sesji, udzielił głosu 

Przewodniczącemu Komisji. 

Radny Marcin Grobelny, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, odczytał 

wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie zmiany porządku obrad L Sesji 

poprzez wprowadzenie punktu: „podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

załatwienia wniosku, druk nr 391”.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie wniosku o zmianę 

porządku obrad - głos zabrał Radny Sylwester Przydrożny, prosząc o wyjaśnienie projektu 

uchwały. 
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Ponownie głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, szczegółowo 

przedstawiając projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku, druk nr 

391. Wyjaśnił potrzebę wydłużenia czasu na rozpatrzenie wniosku w sprawie nadania imienia 

Parkowi w Wilkowicach.   

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Przewodniczącego Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji w sprawie zmiany porządku obrad L Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad L Sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad L Sesji 

Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad L Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Obrady L Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad L Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Gminy Lipno 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

7. Procedura udzielenia Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, w tym: 

a. przedstawienie "Raportu o stanie Gminy Lipno za rok 2021" 

b. debata nad "Raportem o stanie Gminy Lipno za rok 2021", 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, 

druk nr 385 

8. Procedura przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz     

z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdaniem finansowym, w tym: 

a. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdaniem finansowym, 
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b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                        

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz z informacją 

o stanie mienia i objaśnieniami, 

c. przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Lipno za rok 2021, 

d. dyskusja do przedstawionych sprawozdań i opinii, 

e. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lipno, druk nr 386 

9. Procedura udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno, w tym: 

a. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Lipno za 2021 rok, 

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej 

c. dyskusja w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Lipno za 2021 rok, 

d. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipno z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2021, druk nr 387, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości 

Lipno , w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309, druk nr 388. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 389. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego dla 

województwa wielkopolskiego, druk nr 390. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku, druk nr 391. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 4/ Przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XLIX Sesji Rady Gminy Lipno 

został zamieszczony na stronie Urzędu Gminy i przekazany Radnym, zapytał o uwagi             

i pytania do jego treści. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, 

Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr XLIXI/2022 został przyjęty większością 

głosów. 
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ad 5/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych           

w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym, m.in.  

1. w dniu 22 maja  uczestniczył w Klonówcu w obchodach Gminnego Dnia Dziecka, 

2. w dniu 28 maja uczestniczył w XVI Ogólnopolskim Turnieju Judo Dzieci i Młodzików         

o Puchar Wójta Gminy Lipno, 

3. w dniu 30 maja uczestniczył w zebraniu wiejskim w Wilkowicach, 

4. w dniu 5 czerwca uczestniczył w „dniach otwartych” Gminnego Ośrodka Kultury, 

5. w dniu 8 czerwca uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy oraz przewodniczył XLIX Sesji Rady Gminy Lipno, 

6. w dniu 11 czerwca  uczestniczył w uroczystości obchodów jubileuszu 600-lecia wsi 

Mórkowo, 

7. w dniu 15 czerwca uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

8. w dniu 22 czerwca objął opieką organizację Rokowego Grania przy Kasztanie, imprezy na 

zakończenie roku szkolnego w GOK w Lipnie, 

9. 27 czerwca uczestniczył w sali wiejskiej Wilkowicach w spotkaniu z mieszkańcami w 

sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wilkowicach w systemie modułowym, 

10. W dniu 28 czerwca uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy, 

11. dzisiaj, 30 czerwca, uczestniczył w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

oraz zajmował się także innymi sprawami Biura Rady Gminy Lipno oraz przygotowaniem          

i zwołaniem obrad dzisiejszej Sesji. 

 

 

ad 6/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                  

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił informację o najważniejszych działaniach podjętych 

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/ 

 

 

ad 7/ Procedura udzielenia Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, w tym: 
a) przedstawienie "Raportu o stanie Gminy Lipno za rok 2021", 

b) debata nad "Raportem o stanie Gminy Lipno za rok 2021" 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, 

druk nr 385, 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do procedury udzielenia Wójtowi Gminy wotum 

zaufania. 

         

a) Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Lipno za rok 2021” 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, przedstawił przedłożony „Raport o stanie Gminy Lipno za 

rok 2021”. 

/ w załączeniu „Raport o stanie Gminy Lipno za rok 2021.”/ 

 

Podczas realizacji powyższego, na Sesję przybył Radny, Jacek Pawłowski. 
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b) Debata nad „Raportem o stanie Gminy Lipno za rok 2021” 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, iż do debaty nad Raportem spośród mieszkańców 

zgłosiła się jedna osoba, Pani Agnieszka Pawlicka, udzielił jej głosu. 

Pani Agnieszka Pawlicka wskazując na zadanie inwestycyjne pn.: „Edukacja ekologiczna 

mieszkańców Gminy Lipno wraz z budową ścieżek edukacyjnych w parku w Lipnie”, 

wskazała na koszt oraz zapytała o koszty budowy Gminnego Żłobka w  Wilkowicach.      

Do powyższego niezwłocznie odniósł się Wójt Gminy, Łukasz Litka, informując, że w tytule 

nazwy zadania „Edukacja ekologiczna mieszkańców Gminy Lipno wraz z budową ścieżek 

edukacyjnych w parku w Lipnie”, wkradł się błąd, powinna być kwota 404 246,02 zł. 

Następnie omówił realizację inwestycji „Budowa Gminnego Żłobka w Wilkowicach” 

informując, że Gmina pozyskała środki na budowę ale także na wyposażenie i utrzymanie 

przez 18 miesięcy, w tym na wynagrodzenia pracowników.   

 

Przewodniczący Rady zaprosił do debaty Radnych.  

W debacie głos zabrali Radni Gminy Lipno oraz Wójt Gminy.  

 

Podczas debaty, Przewodniczący Rady stwierdziwszy przybycie na Sesję Radnego Jacka 

Pawłowskiego, zaproponował aktualizację obecności Radnych. 

Przewodniczący Rady, na podstawie zaktualizowanej listy obecności stwierdził, że w Sesji 

uczestniczy 14 Radnych, co stanowi kworum i wszystkie podejmowane przez Radę decyzje, 

będą prawomocne.     

 

Jako pierwsza głos zabrała, Radna Joanna Płonka, następnie Radny Jacek Pawłowski, Radna 

Anna Menes, Radna Jeannette Krauze, Radny Sylwester Przydrożny, Radny Marcin 

Grobelny, Radna Agnieszka Francke, Radna Katarzyna Stachowiak, Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy oraz Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy. Radni akcentowali 

prężne pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na realizację gminnych przedsięwzięć, 

określając te działania dużym sukcesem minionego roku. Wskazywali, że wynik taki można 

było uzyskać przede wszystkim dzięki dużym umiejętnościom w wyszukaniu i prawidłowym 

sporządzaniu projektów przez Wójta Gminy i pracowników Urzędu. Stwierdzali, że pomimo 

wielu trudności, z jakimi trzeba było mierzyć się w minionym roku, udało się zrealizować 

wiele zadań i to jest pozytywne. Jednakże te trudności miały także wpływ na to, że niektóre   

z zamierzeń nie zostały wykonane, a ich realizacja przeniesiona została na rok bieżący. Także 

przypomnieli, że w przedłożonym Raporcie nie znalazły się te przedsięwzięcia, o które 

Gmina aplikowała, ale nie otrzymała wsparcia finansowego, np. na rozbudowę Szkoły 

Podstawowej w Wilkowicach – duży projekt oraz rozbudowę Szkoły Podstawowej                  

w Goniembicach – projekt mniejszy. Poruszyli także kwestię zadłużenia Gminy- w minionym 

roku nie zaciągnęła kredytu, jednakże w roku bieżącym, przy rosnącej inflacji i w obliczu 

zaplanowanych inwestycji, być może trzeba będzie kredyt zaciągnąć.  

Wójt Gminy stwierdziwszy, że Gmina duże dofinansowanie pozyskała na rozwój 

infrastruktury drogowej, dodał, że to nie oznacza, że nie dostrzega innych potrzeb, a nie 

otrzymanie środków na rozbudowę baz szkolnych, nie oznacza, że nie będzie dalej szukać 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych aby te potrzeby zaspokoić. Także te projekty 

na które Gmina pozyskała środki w minionym roku i nie zdążyła ich zrealizować, realizowane 

będą w roku bieżącym, zgodnie z przyjętymi terminami.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący stwierdził zakończenie debaty nad „Raportem o stanie Gminy Lipno za 

rok 2021”.   
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c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, druk 

nr 385 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos, żadnych zgłoszeń nie 

było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Lipno wotum zaufania, druk nr 385. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipno 

wotum zaufania została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu: Raport o stanie Gminy za  rok 2021, druk nr 385 oraz Uchwała                      

nr L/367/2022/ 
 

 

ad 8/ Procedura przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdaniem finansowym, 

w tym: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz               

z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdaniem finansowym, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu            

z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz z informacją o stanie mienia            

i objaśnieniami, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Lipno za 

rok 2021, 

d) dyskusja do przedstawionych sprawozdań i opinii, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lipno, druk nr 386. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji procedury przyjęcia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz 

sprawozdaniem finansowym. 

 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz              

z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdaniem finansowym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lipno za 

rok 2021 w formie prezentacji multimedialnej. 

/ w załączeniu sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz                      

z informacją o stanie mienia komunalnego, sprawozdanie finansowe Gminy Lipno za rok 

2021 oraz przedstawiona prezentacja Wójta Gminy Lipno/ 

 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu            

z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki  i objaśnieniami, 



7 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Magdalenie Tomków, Skarbnikowi Gminy Lipno.  

Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę Nr SO-10/0954/227/2022 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 11 maja 2022 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021 wraz z informacją         

o stanie mienia jednostki i objaśnieniami, odczytując jej najistotniejsze fragmenty. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu w powyższej uchwale wyraziła opinię 

pozytywną z uwagą.  

/ w załączeniu Uchwała Nr SO-10/0954/227/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu/. 

 

c) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Lipno za rok 2021, 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, Radnemu 

Jackowi Pawłowskiemu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jacek Pawłowski, przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2021.  

/ w załączeniu w/w opinia Komisji/ 

 

d) Dyskusja do przedstawionych sprawozdań i opinii 

Przewodniczący Rady zaprosił Radnych do dyskusji w sprawie przedstawionych sprawozdań 

i opinii. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lipno, druk nr 386. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Lipno, druk nr 386. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lipno została 

podjęte jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 386 oraz Uchwała nr L/368/2022/ 

 

 

ad 9/ Procedura udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno, w tym: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Lipno za 2021 rok, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

c) dyskusja w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Lipno za 2021 rok. 
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Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia procedury udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Lipno. 

 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Lipno za 2021 rok 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, Radnemu 

Jackowi Pawłowskiemu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jacek Pawłowski, odczytał treść uchwały 

Komisji Rewizyjnej z dnia 17 maja 2022 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Lipno za 2020 rok wraz z uzasadnieniem. 

/ w załączeniu w/w uchwała Komisji Rewizyjnej / 

 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Gminy, Katarzynie 

Stachowiak. 

Wiceprzewodnicząca Rady, Radna Katarzyna Stachowiak odczytała uchwałę Nr SO-

10/0955/189/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

9 czerwca 2022r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Lipno w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2021. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraził opinię, 

że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lipno w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Lipno z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok został należycie 

uzasadniony.  

/ w załączeniu uchwała Nr SO-10/0955/189/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu/ 

 

c) Dyskusja w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Lipno za 2021 rok 

Przewodniczący Rady zaprosił Radnych do dyskusji w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno za 2021 rok.  

Przewodniczący Rady, Bartosz Zięba, stwierdzając, że opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu oraz opinia Komisji Rewizyjnej mówi o tym, że Gmina Lipno 

jest dobrze prowadzona, że Wójt Gminy jest dobrym gospodarzem, życzył dalszych sukcesów 

i dobrych decyzji. Dodał, że przed Wójtem i Radą jest dużo do zrobienia, a to co się dzieje 

jest dobre i pozytywne, są także inicjatywy lokalne, bo mieszkańcy też chcą 

współuczestniczyć w realizacji przedsięwzięć.   

Innych zgłoszeń nie było. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipno z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2020, druk nr 387. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos, najpierw  głos zabrał 

Radny Jacek Pawłowski, który stwierdził, że analizując wykonanie budżetu za miniony rok 

nie można oceniać, że dla Wójta Gminy i Rady Gminy jest ważna tylko infrastruktura 

drogowa;  wyjaśnił, że właśnie tylko na te zadania Gmina mogła pozyskać środki z Polskiego 

Ładu, ale też są dostrzegane inne potrzeby, w tym poprawa bazy szkolnej.  

Przewodniczący Rady, Bartosz Zięba, dodał, że patrzymy jakie są programy, które z tych 

programów są Gminie i mieszkańcom najbardziej potrzebne i na co Gmina ma szanse 

pozyskać środki – w ten sposób pozyskaliśmy dofinansowanie do Żłobka w Wilkowicach, do 

Klubu seniora, do budowy ścieżki edukacyjnej w Parku w Lipnie oraz dofinansowanie do 
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zaplecza sportowego – w Lipnie. Wskazując pokrótce na wydatki majątkowe, stwierdził, że 

Wójt Gminy i Rada Gminy troszczą się o całą gminę, jednocześnie wyrażając nadzieję, że tak 

będzie i przyszłości.  

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Lipno z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2021, druk nr 387. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipno 

z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2021 została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 387 oraz Uchwała nr L/369/2022 / 

 

Głos zabrał Pan Wójt, który podziękował Radzie Gminy za udzielone wotum zaufania, za 

zatwierdzenie sprawozdań finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za 

rok 2021 oraz za udzielone absolutorium.  Pan Wójt nawiązując do realizowanych zadań 

zadeklarował, że pamiętając o różnych potrzebach mieszkańców, nadal będą czynione 

starania w poszukiwaniu funduszy zewnętrznych - Gmina będzie aplikować o środki wszędzie 

tam, gdzie będzie można.  

 

/ na sali obrad rozległy się gromkie brawa/ 

 

Ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego                 

w miejscowości Lipno, w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309, druk nr 388 wraz        

z autopoprawką Wójta Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru położonego w miejscowości Lipno , w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309, druk nr 

388 wraz z autopoprawką Wójta Gminy Lipno, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja, obradując w dniu 28 czerwca 2022r. w siedmioosobowym 

składzie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego 

w miejscowości Lipno, w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309, druk nr 388 wraz                           

z autopoprawką Wójta Gminy Lipno. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru położonego w miejscowości Lipno , w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309, druk nr 

388 wraz z autopoprawką Wójta Gminy Lipno. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego 

w miejscowości Lipno, w rejonie drogi wojewódzkiej nr 309 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 388, autopoprawka Wójta Gminy do projektu uchwały oraz       

Uchwała nr L/370/2022/ 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 389. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 389, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 389. Wyjaśniła, że 

uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą do dnia 31 grudnia 2031 roku, której 

przedmiotem będzie działka o powierzchni 389m
2
 położona w Wilkowicach. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 389. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 389 oraz Uchwała nr L/371/2022/ 

 

Ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego dla 

województwa wielkopolskiego, druk nr 390. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu Audytu krajobrazowego dla województwa wielkopolskiego, druk nr 390, poprosił       

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego dla województwa wielkopolskiego, druk nr 

390. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu Audytu krajobrazowego dla województwa wielkopolskiego, druk nr 390. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

krajobrazowego dla województwa wielkopolskiego została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 390 oraz Uchwała nr L/372/2022/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku, druk      

nr 391. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

załatwienia wniosku, druk nr 391, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Marcin Grobelny, poinformował, 

że Komisja rekomenduje podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia 

wniosku, druk nr 391, którą wypracowała i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała, 

proponując przedłużenie terminu załatwienia wniosku o nadanie imienia parkowi w 

Wilkowicach - do dnia 30 września 2022 roku. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, wywiązała się dyskusja, w której głos zabrał Radny Sylwester 

Przydrożny, który zaproponował przedłużenie terminu załatwienia wniosku oraz 

Przewodniczący Rady, Radny Bartosz Zięba, który wyjaśnił podjęte działania w powyższej 

sprawie. Także w powyższym temacie wypowiedział się Wójt Gminy, Łukasz Litka. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

załatwienia wniosku, druk nr 391. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia terminu załatwienia 

wniosku została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 391 oraz Uchwała nr L/373/2022/ 

 

ad 14/ Wolne wnioski i informacje. 

Na pytanie Przewodniczący Rady, czy Radni, a następnie Sołtys chcą zabrać głos, żadnych 

zgłoszeń nie było.  
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś z przybyłych gości, chce zabrać głos – głos 

zabrała Pani Agnieszka P., która poinformowała, że składa do Pana Wójta: 

1. petycję podpisaną przez grupę mieszkańców Wilkowic w sprawie rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Wilkowicach,  

2. wniosek o zwołanie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z grupą mieszkańców 

Wilkowic i Radą Rodziców Szkoły Podstawowej w Wilkowicach celem omówienia 

zaistniałej sytuacji w szkole podstawowej i w przedszkolu w Wilkowicach oraz zajęcia 

stanowiska do propozycji rozbudowy Szkoły w Wilkowicach. 

Do powyższego wystąpienia odnieśli się Wójt Gminy, Łukasz Litka, Radny Sylwester 

Przydrożny, Radna Katarzyna Stachowiak, Radny Marcin Grobelny oraz Radny Bartosz 

Zięba, Przewodniczący Rady Gminy.  

Radna Katarzyna Stachowiak, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy i Przewodnicząca Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych, zaprosiła Radę Rodziców Szkoły Podstawowej                        

w Wilkowicach oraz inne, zainteresowane tematem osoby, na posiedzenie Komisji 

zaplanowanej i zwołanej na dzień 6 lipca br. na godz. 14.00.   

Podczas powyższej dyskusji Pani Agnieszka P. poinformowała, że także złoży: 

1.  wniosek o dostęp do informacji publicznej w sprawie budowy hali sportowej, w tym o 

przyczynę aktualnie zaobserwowanych przestojów w pracach budowlanych, 

2. wniosek o zwołanie zebrania wiejskiego w Wilkowicach dla podjęcia tematu ośrodka 

zdrowia usytuowanego w budynku Szkoły Podstawowej w Wilkowicach.   

Kontynuując dyskusję, głos zabrali Radna Joanna Płonka, Radny Mieczysław Reszczyński, 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy. Radna Anna Menes, Radny Sylwester 

Przydrożny i Radny Marcin Grobelny, a także Małgorzata Adamczewska, Dyrektor Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego w Wilkowicach i nauczyciel wychowania fizycznego w Szkole 

Podstawowej w Wilkowicach. 

 

Przewodniczący Rady ponownie zapraszając zainteresowanych tematem rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Wilkowicach najbliższe posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

zwołane na dzień 6 lipca 2022 r. na godz. 14.00 posiedzenie, ogłosił zakończenie dyskusji.   

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

ad 15/  Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie L Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


